BASHKIR NATIONAL DISHES БАШКИРСКИЕ НАЦИОНАЛЬНЫЕ БЛЮДА

<u>Vak-beleshi</u> is the Bashkir namefor small pies stuffed with meat, onions and finely chopped potatoes.

Вак-белеши – так по-башкирски называются небольшие пирожки с начинкой из мяса, лука и мелко нарезанной картошки.

Kystyby is fried unleavened tortillas with filling, a popular kystyby with potatoes.

Кыстыбый - это жареные пресные лепешки с начинкой, популярный кыстыбый с картофелем.



EASHKIR NATIONAL DISHES FAUKUPCKUE HAUMOHAALHLIE FAIOAA

<u>Umas-ashy</u> is a Bashkir national dish (soup), sliced potatoes are cooked in salted water. A mass of wheat, rye, pea, buckwheat or oat flour is rubbed in water with your hands. The finished umass is placed in boiling soup.

Умас-ашы — башкирское национальное блюдо (суп), готовиться в подсоленной воде нарезанный кусочками картофель. Затирается в воде руками масса из пшеничной, ржаной, гороховой, гречневой или овсяной муки. Готовый умас закладывают в кипящий суп.

